
 

 

Protokół nr 20/2016 

 

posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  Inowrocławia, odbytego  

w dniu  21 listopada 2016 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia  

 

................................................................................................................................ 

 

Przebieg obrad: 

Pan Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego, 

Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 

Inowrocławia, o godz. 845 otworzył Komisję i po  powitaniu  członków Komisji 

oraz  zaproszonych  gości  stwierdził, że zgodnie z listą obecności,  

w Komisji  uczestniczy 4 radnych, co stanowi kworum pozwalające  

na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokółu. 

 

Porządek obrad: 

1. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2017 r. 

2. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2017 r. 

3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

4. Sprawy bieżące. 

 

Do porządku obrad nie wniesiono żadnych uwag (za - 4), przystąpiono zatem  

do jego realizacji.  

 

Ad.1. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2017 r. 

 

Mariola Styperek  – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Pani Naczelnik przedstawiła  projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Inowrocławia na rok 2017 oraz  projekt uchwały  w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2017-2028. 

Projekt budżetu Miasta Inowrocławia na 2017 r. oraz projekt uchwały   

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 

2017-2028,  stanowią załączniki do protokołu nr XXV/2016 sesji Rady 

Miejskiej Inowrocławia. 

 

Grzegorz Piński: 

Czy mają państwo uwagi, zapytania do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2017 oraz  projektu uchwały   

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 

2017-2028? 
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Zapytam, jako pierwszy.  Czy przeniesienie monitoringu miejskiego, który 

obecnie jest  w Komendzie Powiatowej Policji do Straży Miejskiej jest dobrym 

pomysłem? Będzie lepiej, czy nie? 

 

Pan Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej: 

To jest konieczność. W budynku Policji przy ul. Toruńskiej 15 będzie kapitalny 

remont  i przeniesienie  monitoringu miejskiego do Straży Miejskiej na  

ul. Narutowicza, jest rzeczą naturalną.  

 

Grzegorz Piński: 

Każdego roku Miasto przeznacza dużą kwotę na dodatkowe patrole dla Policji. 

Czy są tego efekty? 

 

Pan Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej: 

Tak, efekty są.  Dodatkowe patrole w sposób znaczący zmniejszyły zagrożenie 

przestępczością, szczególnie w miejscach publicznych, przez co zwiększył się 

poziom bezpieczeństwa mieszkańców.   

 

Lidia Stolarska: 

Wielokrotnie wnosiłam o zamontowanie kamer na Osiedlu Stare Miasto i do 

dnia dzisiejszego  nic się w tym względzie nie dzieje.  

 

Pan Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej: 

To Wydział Inwestycji ma w swoim budżecie środki na inwestycje. W tej 

sprawie trzeba rozmawiać z p. Naczelnik Hopcią.  

 

Lidia Stolarska: 

Pytam o kamery, gdyż na moje pismo otrzymałam od Prezydenta odpowiedź, że 

kamery na Osiedlu Stare Miasto będą. 

 

Grzegorz Piński: 

Nie widzę więcej chętnych do zabrania głosu. 

 

Przystępujemy do głosowania. 

 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały   

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na  2017 r.? 

 

Głosowanie:  za  - 4, przeciw – 0, wstrzym. się  - 0. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
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Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 

2017-2028”? 

 

Głosowanie:  za  - 4, przeciw – 0, wstrzym. się  - 0. 
 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Ad.2. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2017 r. 

 

Grzegorz Piński: 

Przewodniczący Komisji przedstawił członkom Komisji propozycje tematów do 

planu pracy Komisji na I półrocze 2017 r.: 

 

STYCZEŃ 

- Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

LUTY 

- Sprawozdanie z działalności Komisji za 2016 r. 

 

MARZEC 

- Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Inowrocławiu o stanie 

porządku i  bezpieczeństwa  publicznego na terenie Inowrocławia w 2016 r.  

 

KWIECIEŃ 

- Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej Inowrocławia za rok 2016. 

 

MAJ 

- Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2016 r. 

- Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2017 r. 

 

CZERWIEC 

-  Analiza systemu gospodarowania odpadami komunalnymi na terenie Miasta 

Inowrocławia w latach 2013-2016. 

 

Innych propozycji do planu pracy członkowie Komisji nie zgłosili. 

 

Przystępujemy do głosowania planu pracy Komisji na I półrocze 2017 r. 

 

Głosowanie:  za  - 4, przeciw – 0, wstrzym. się  - 0. 

 

Plan pracy Komisji na I półrocze 2017 r. został przyjęty.  

Stanowi on  załącznik nr 3 do protokółu.  
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Ad. 3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Szymon Kosmalski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej: 

Pan Kierownik  przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały  w sprawie 

cofnięcia upoważnienia Zarządu Spółki Przedsiębiorstwo Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o. o. w Inowrocławiu do załatwiania 

indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej.  

„Z dniem 1 stycznia 2017 r. obowiązki związane z załatwianiem 

indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej, wynikających  

z ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku  

w gminach (Dz. U. z 2016 r. poz. 250,  z późn. zm.) przejmuje organ wskazany 

w ww. ustawie, tj. prezydent miasta. Konieczne jest zatem cofnięcie 

upoważnienia dla Zarządu Spółki Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej sp. z o. o. w Inowrocławiu udzielone na podstawie uchwały nr 

XXXIII/478/2013 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 27 maja 2013 r.  

w sprawie upoważnienia Zarządu Spółki Przedsiębiorstwo Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o. o.  w Inowrocławiu do załatwiania 

indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej.  

Projekt uchwały stanowi on załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Grzegorz Piński: 

Otwieram dyskusję. 

 

Rafał Lewandowski: 

Jak zostanie to rozwiązane organizacyjnie, chodzi mi o kwestie związane  

z decyzjami? 

 

Szymon Kosmalski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej: 

Zostanie stworzony dodatkowy referat w Wydziale Gospodarki Komunalnej, 

Środowiska i Rolnictwa. 

 

Rafał Lewandowski: 

Proszę o szersze wyjaśnienie. 

 

Szymon Kosmalski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej: 

Taka komórka organizacyjna jest już w PGKiM. Zatrudnieni tam pracownicy 

będą tworzyć taką komórkę  u nas, czyli byli pracownikami PGKiM, a teraz 

będą pracownikami Urzędu Miasta.  

 

Grzegorz Piński: 

Nie widzę więcej osób chętnych do zabrania głosu 
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Przystępujemy do głosowania. 

 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie cofnięcia upoważnienia Zarządu Spółki Przedsiębiorstwo Gospodarki 

Komunalnej  i Mieszkaniowej Sp. z o. o. w Inowrocławiu do załatwiania 

indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej? 

 

Głosowanie:  za  - 4, przeciw – 0, wstrzym. się  - 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Ad.4. Sprawy bieżące.  

 

Grzegorz Piński: 

Czy w sprawach bieżących mają państwo do przedstawienia jakieś sprawy? 

 

Jarosław Mrówczyński: 

W pobliżu ul. Szymborskiej powstaje nowe osiedle domków jednorodzinnych. 

Samochody jeżdżące na plac budowy niszczą istniejące na osiedlu chodniki. 

Proszę Straż Miejską o interwencję w tej sprawie.  

 

Lidia Stolarska: 

Wnoszę o wykonanie przeglądu  widoczności lamp na terenie Osiedla Stare 

Miasto. Uważam, że konieczna jest przycinka drzew. 

Sprawa kolejna, to kontrola  strażników miejskich odnośnie wypalania przez 

mieszkańców odpadów komunalnych.   

 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej: 

Kontrole są i będą prowadzone, reagujemy także na zgłoszenia. 

 

Grzegorz Piński: 

Nie widzę  chętnych do zabrania głosu.  

 

W  związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

Komisji. Komisja zakończyła się o godz. 955 . 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Grzegorz Piński 

 
 

 
Protokółowała 

Dorota Trojanowska 


